## شروط وأحكام بطاقات الإنماء الرقمية Alinma Digital Cards Terms and Conditions



Issuance of all kinds of digital Alinma cards (Alinma mada, prepaid, traveler, credit, or any type of card issued by the bank from time to time) ("the card") and its use are subject to the following terms and conditions:

- 1. These terms and conditions are an integral part of the relevant terms and conditions of the card that the customer previously accepted, and shown on the bank's website.
- 2. The customer acknowledged and agreed not to print the card, and was content with viewing its data displayed through the bank's electronic channels.
- 3. The customer may at any time apply to the bank to obtain a printed copy of the card.
- 4. The customer acknowledged that the card is not transferable, its data is used only by the customer or the person in whose name the card is issued at the request of the customer, and he has committed not to hand over its data to others or authorize others to use its data, or divulge the personal identification number (secret number) to others Whatever the reasons, the customer is responsible for violating that.
- 5. The customer acknowledged that the password is considered a personal signature, regardless of who used the card data, and that all transactions executed through this card are under his responsibility. The bank shall never bear any damages, consequences, losses or compensation arising from non-compliance with any of the above.
- 6. for the customer to use the digital card data to carry out purchasing transactions via the Internet, implement any of the operations available through the bank's electronic channels, or add the card to any of the digital portfolios available for use.
- 7. The bank may at any time amend these terms and conditions, and that change or amendment is effective in the face of the customer unless it expresses its objection to it within (15) days from the date of notifying him of that by any means the bank deems appropriate, and that the customer continues to deal with the bank It is accepted by him.

يخضع إصدار بطاقات الإنماء الرقمية بأنواعها (الإنماء مدم، مسبقة الدفع، المسافر، الائتمانية، أو أي نوع من البطاقات التي يصدرها المصرف من وقت لآخر) ("البطاقة") واستخدامها للشروط والأحكام الآتية:

- أعد هذه الأحكام والشروط جزءاً لا يتجزأ من شروط وأحكام البطاقة ذات الصلة التي سبق للعميل قبولها، والمبينة في الموقع الإلكتروني للمصرف.
- أقر العميل ووافق على عدم طباعة البطاقة، واكتفاءه بالاطلاع على بياناتها المعروضة عبر القنوات الالكترونية للمصرف.
- 3. للعميل التقدم في أي وقت لاحق بطلب للمصرف للحصول على نسخة مطبوعة من البطاقة.
- 4. أقر العميل بأن البطاقة غير قابلة للتحويل، فلا تستخدم بياناتها إلا من قبل العميل أو الشخص الذي تصدر باسمه البطاقة بناء على طلب العميل، وقد التزم بعدم تسليم بياناتها للغير أو الإذن لغيره باستخدام بياناتها، أو إفشاء رقم التعريف الشخصي (الرقم السري) إلى الغير مهما كانت الأسباب، ويتحمل العميل مسؤولية مخالفة ذلك.
- 5. أقر العميل بأن الرقم السري يعد بمثابة التوقيع الشخصي أياً كان مستخدم بيانات البطاقة وأن جميع العمليات المنفذة من خلال هذه البطاقة تحت مسؤوليته. ولا يتحمل المصرف مطلقاً أي أضرار أو نتائج أو خسائر أو تعويضات تترتب على عدم الالتزام بأي مما ذكر.
- العميل استخدام بيانات البطاقة الرقمية في تنفيذ العمليات الشرائية عبر الانترنت أو تنفيذ أي من العمليات المتاحة عبر القنوات الالكترونية للمصرف أو إضافة البطاقة لأي من المحافظ الرقمية المتاح استخدامها.
- 7. للمصرف -في أي وقت- تعديل هذه الأحكام والشروط، ويُعد ذلك التغيير أو التعديل نافذاً في مواجهة العميل ما لم يبد اعتراضه عليه خلال (15) يوماً من تاريخ إشعاره بذلك بأي وسيلة يرب المصرف مناسبتها، كما أن استمرار العميل في التعامل مع المصرف يُعد قبولا منه بها.

التوقيع العميل Customer Signature